السيرة الذاتية
محمد عبد الكريم حسين 
الجامعة المستنصرية – كلية العلوم السياحية
Mobile: 009647706266797
Email: muh4560@gmail.com
ملخص تعريفي:
 
· الاسم: محمد عبد الكريم حسين ذنون العبادي   
· الجنسية: عراقي              
· محل الولادة: ديالى/ خانقين / 1968 
· القومية: عربية.
· الديانة: مسلم .
· عنوان السكن: بغداد/ مدينة الصدر/ حي جميلة/ م 516 ز 35 د 16
· عنوان العمل: الجامعة المستنصرية/ كلية العلوم السياحية .
· تاريخ التعيين في دوائر الدولة: 17/7/2003م.
· الشهادة والتخصص: ماجستير في الدراسات السياحية/ التخصص الدقيق (الآثار السياحية).

 الشهادات الدراسية:
 
· ماجستير في الدراسات السياحية/ كلية السياحة والفنادق/ جامعة المنصورة/ جمهورية مصر العربية / 2015م، عنوان الرسالة (تطوير المواقع الأثرية العباسية وأثرها على الطلب السياحي في مدينة بغداد- دراسة تطبيقية على المدرسة المستنصرية).
· بكالوريوس علوم في السياحة وادارة الفنادق/ كلية الادارة والاقتصاد/ الجامعة المستنصرية/2004م.
· بكالوريوس في اللغة الكردية/ كلية الآداب/ جامعة صلاح الدين/ اربيل / 1989م. 
· بكالوريا من مدرسة خانقين للبنين/ 1985م. 

الجوائز والتكريم الأكاديمي
· الحصول على كتابي شكر وتقدير من السيد عميد الكلية المحترم للعام الدراسي 2015- 2016. 


الخبرة الأكاديمية والتدريس:

· تدريس طلبة الدراسات الاولية المرحلة الثانية صباحي/ مسائي في كلية العلوم السياحية / الجامعة المستنصرية.
· الاشراف على بحوث طلبة المرحلة الرابعة في قسم ادارة الفنادق.
· مقرر قسم ادارة الفنادق/ كلية العلوم السياحية/ الجامعة المستنصرية/ 2015م – 2016م.

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

	الدراسات الأولية
	الدراسات العليا

	مقرر (الآثار السياحية) للمرحلة الثانية / قسم ادارة الفنادق.
	لا يوجد.



الأنتساب المهني او الجمعيات:

· عضو لجنة ابن سينا لإدارة الموقع الالكتروني لقسم ادارة الفنادق.
· مسؤول لجنة متابعة غيابات طلبة المرحلة الثانية قسم ادارة الفنادق.

المنشورات العلمية

· بحث مشترك مقبول للنشر في (الجمعية المصرية للسياحة الفنادق) مستل من رسالة الماجستير العائدة لي مع السادة المشرفين  بعنوان (تنمية الخدمات السياحية في منطقة المدرسة المستنصرية العباسية ودورها في تنشيط السياحة الداخلية في مدينة بغداد).
تطوير المهارات:

· دورة تدريبية لمدة اربعة اشهر في اكاديمية الضيافة العالمية / الجامعة الأمريكية للثقافة والتعليم/ بيروت/ 2011م. 
· دورة في طرائق التدريس( للتأهيل التربوي الخاصة بالتدريسيين) ، بغداد/2015م. 
· شهادة اختبار التوفل/ اللغة الانكليزية/ جامعة المنصورة/ مصر/ 2015م. 
· شهادة اختبار الحاسوب ICDL / جامعة المنصورة/ مصر/ 2015م.
· مشاركة في دورة سلامة اللغة العربية، الجامعة المستنصرية / كلية العلوم السياحية / 2018.  
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Curriculum Vitae
Muhammed Abd Al-Kareem  Hussein
Mustansiriyah University – College of Tourism Sciences
Mobile: 009647706266797
Email: muh4560@gmail.com
 PERSONAL SUMMARY:
 

· Name: Muhammed Abd Al-Kareem  Hussein.
· Citizenship: Iraqi 
· Place of Birth: Diyala, khanaqin, 1968. 
· Nationality: Arab.
· Religion: Muslim. 
· Residential address: Baghdad, Sadr City, Jameela neighborhood, 516, 35, 16.
· Address of work: Al-Mustansiriya University, College of Tourism Sciences. 
· Date of Employment: 07/17/2003.
· Certification and specialization: Master in Tourism Studies (Tourist monuments).  

 EDUCATION:
 
· Master's degree in Tourism Studies, College of Tourism and Hotels, Al-Mansoura University, Republic of Arabic Egypt, 2015, Thesis' title (Developing the  Abbasid Archaeological Sites and its Impact on the Demand of Tourist in Baghdad – An Empirical Study on Al-Mustansiriya School).                                                                                                             
· Bachelor in Science of Tourism and Hotel Management, College of administration and Economics, Al-Mustansiriya University, 2004.
· Bachelor in Kurdish language, College of Arts, Salah Al-Din University, Erbil, 1989.
· Baccalaureate from Khanaqin Secondary School for Boys, 1985.

 ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

· Two gratitude and appreciation documents from the Dean of the college in 2015 – 2016. 

 ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

· Lecturer for morning/afternoon Second-year students at College of Tourism Sciences, Al-Mustansiriya University.
· Supervisor on Fourth-year students' researches in the Department of Hotel Management.
· Coordinator of the Department of Hotel Management, College of Tourism Sciences, Al-Mustansiriya University, 2015-2016.
COURSES TAUGHT:

	Undergraduate
	Graduate

	
(Tourist Monuments) for Second-year students, Department of Hotel Management.

	
None.



PROFESSIONAL AFFILIATIONS:
• Member of the Ibn Sina Committee to manage the website of Hotel Management Department.
• Head of the Follow-up Committee for the absence of students of the second stage of Hotel Management Department.

PUPLICATIONS:

· (Developing of Tourism Services in the Area of the Abbasid Mustansiriya School and its Function in Stimulating Domestic Tourism in the City of Baghdad) is the title of a mutual research from my Master's thesis with the supervisors that it is accepted to be published in (Egyptian Association for Tourism and Hotels).


PROFFESSIONAL DEVELOPMENT

· A training course for four months in The Global Hospitality Academy, American University of Culture and Education, Beirut, 2011.
· A Course in Methods of Teaching (Educational Qualification for lecturers), Baghdad, 2015.
· TOEFL test Certificate: English language, Al-Mansoura University, Egypt, 2015.
· Computer ICDL Test Certificate, Al-Mansoura University, Egypt, 2015.

· Participation in the course of the safety of Arabic language, Al-Mustansiriya University, College of Tourism Sciences, 2018.

